
P r o t o k ó ł  Nr XVII.2016 
 

z sesji Rady Gminy Raciąż, która odbyła się 
w dniu 1 lipca 2016r. w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Raciąż, ul. Kilińskiego 2. 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1000, zakończono o godz. 1300. 
 
Na stan 14 radnych obecnych było 13. Nieobecny był radny Krzysztof Brdak – 
nieobecność usprawiedliwiona. 
 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli: 
 

1/ Ryszard Giszczak – Wójt Gminy Raciąż; 
2/ Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy; 
3/ Gabriela Kowalska – Sekretarz Gminy 
4/ Kierownicy Referatów i jednostek organizacyjnych; 
5/ Sołtysi – wg załączonej listy; 
6/ Dyrektorzy szkół z terenu Gminy Raciąż; 
7/ Przedstawiciele lokalnej prasy 
oraz zaproszeni goście: 
- Pani Elżbieta Grodkiewicz – członek Zarządu Powiatu; 
- Pan Tomasz Witczak – Kierownik Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji 
                                   i Modernizacji Rolnictwa; 
- Pan Marcin Piechocki – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg; 
- Pan Jan Mączewski – Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Przebieg posiedzenia: 
 
Pkt 1. 
 
 Pan Jarosław Jaworski – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XVII 
sesji Rady Gminy, oświadczył, że na stan 14, obecnych jest 13 radnych, jest kworum 
władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Pkt 2. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy. 
4. Zgłaszanie pytań i wniosków.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 
    1) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż; 
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2) w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Raciąż na 2016 rok; 
 
3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płońskiego; 
 
4) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso; 
 
5) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Raciąż; 
 
6) w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Raciąż; 
 
7) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Raciąż dla odbiorców usług 
przedłożone przez Zakład Usług Wodnych dla Potrzeb Rolnictwa w Mławie; 
 
8) w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości położonej w miejscowości 
Kraszewo-Czubaki; 
 
9) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Raciążu; 

 
    10)  w sprawie zmian w Statucie Gminy Raciąż. 
 
    11) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie            
odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości. 
 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Gminy. 
 

Ad.pkt 2. 

Radni nie zgłaszali uwag, ani dodatkowych punktów do przedstawionego porządku 
obrad. Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, udział                               
w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
Ad.pkt 3. 
 
Protokół z XVI sesji Rady Gminy został wyłożony do wglądu przed rozpoczęciem 
obrad, radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Radni nie zgłaszali uwag, 
ani nie wnosili poprawek. Przewodniczący Rady Gminy wniósł o przyjęcie protokółu, 
wniosek uzasadniając tym, że osobiście zapoznał się z jego treścią, która w pełni 
odzwierciedla przebieg obrad. Protokół został przyjęty jednogłośnie, udział                             
w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
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Sołtys Kazimierz Deptuła wniósł o ustawienie znaków tonażowych przy drodze 
Mystkowo-Gralewo-Drobin, jeżdżą tam duże ciężkie samochody, które mogą 
uszkodzić nawierzchnię drogi. Sołtys powiedział, że sam kosił rowy i pobocza. Sołtys 
poinformował również, że kilka gospodarstw w Młodochowie nie ma wody, nastały 
suche lata i jest problem z wodą. 
 
Zły stan drogi odc. do Młodochowa i łatanie bez sensu, bo łaty zaraz się psują – 
zgłosił sołtys Sławomir Jarkowski. 
 
Radna Grażyna Szczepańska – poruszyła problem drogi Zygmuntowo – Unieck, na 
odc. Komunin do Uniecka około 1 km – stan drogi tragiczny. 
 
Radny Eugeniusz Ptasik – podziękował za odwodnienie drogi w Koziebrodach. Pytał 
też, czy jest w planach PZD budowa chodnika w Koziebrodach. 
 
Sołtys Teresa Zjadewicz pytała, czy będzie remontowana droga Bożewo – Kraśniewo 
oraz pytała, czy można przy tej drodze wyciąć topole. 
 
Sołtys Kazimierz Karpiński pytał, czy planowane jest zbieranie poboczy dróg                             
i wycinanie rowów melioracyjnych. 
 
 Na pytania radnych i sołtysów w sprawie dróg powiatowych odpowiadał Pan 
Marcin Piechocki – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Płońsku – powiedział, że 
problem dróg jest palący, drogi są niedofinansowane. W roku bieżącym udało się 
pozyskać trochę pieniędzy, korzystamy z pomocy gmin, toteż będzie remontowana 
droga Płońsk – Raciąż na odc. Kozolin – Lutomierzyn, droga w Bielanach. Niestety 
– na ten rok nie ma w planach chodnika w Koziebrodach. Pan Dyrektor podziękował 
radnej Grażynie Szczepańskiej, że wspomniała o drodze Komunin – Unieck, 
przebudowa tej drogi planowana jest na przyszły rok. Robimy remonty cząstkowe, 
nakładki, zbieramy pobocza – jest tego tak dużo, że nie da rady wszystkiego 
wykonać. Jeśli chodzi o drzewa, często trzeba starać się o zezwolenie na wycinkę              
i tu prośba do Pana Wójta, aby opiniował te wnioski pozytywnie. 
 
 
Radny Krzysztof Sikorski – kierował pytania do Pana Tomasza Witczaka – Kierownika 
Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa – dlaczego tak 
późno są dopłaty, dlaczego tak często kontroluje się rolników, co z cenami za kwotę 
mleczną, dlaczego 40 letni rolnik nie dostanie dofinansowania za zakup ciągnika 
oraz dlaczego są tak niskie odszkodowania za utratę upraw. 
 
 Pan Tomasz Witczak podziękował za zaproszenie, powiedział, iż kierownikiem 
Biura Powiatowego ARiMR w Płońsku jest od m-c lutego 2016r. Poinformował, że       
w tym roku Gmina Raciąż nie będzie kontrolowana. Opóźnienie wypłat nastąpiło                  
w wyniku licznych kontroli obszarowych, apelował do rolników o dokładne 
prowadzenie dokumentacji, nieścisłości w dokumentacji powodują opóźnienie  
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wypłat, jak też wiążą się z ryzykiem utraty dopłat. W przypadku złych pomiarów, 
należy zgłosić się do ARiMR. W sprawie niskich cen skupu mleka powiedział, że 
wprowadzono niewielką dopłatę. Co do niskich odszkodowań za utratę plonów 
powiedział, że trwają rozmowy, by to zmienić. Pan Tomasz Witczak zapraszał 
rolników do biura ARiMR, jak tylko jest obecny, zawsze przyjmuje interesantów. 
 
Pan Jan Mączewski – Przewodniczący Rady Powiatu – powiedział, że obecne jego 
wystąpienie będzie nietypowe. Przewodniczący Rady Powiatu został upoważniony 
przez Starostów do odczytania i wręczenia Wójtowi Gminy Listu z podziękowaniem 
za pomoc przy budowie dróg powiatowych. 
 
Wójt Gminy dziękując, deklarował dalszą współpracę. 
 
 Pani Elżbieta Grodkiewicz – odniosła się do słów Przewodniczącego Rady 
Powiatu i również podkreśliła, że powstało dużo inwestycji, dzięki dobrej 
współpracy. 
 
 Na pytania radnych i sołtysów odpowiadał Wójt Gminy – powiedział, że kiedy 
budowano wodociąg w Młodochowie, ci mieszkańcy, którzy teraz nie mają wody, 
nie chcieli jej podczas budowy wodociągu. Czekamy na dofinansowanie z Unii, 
odpowiedział też sołtysowi, że ustawienie znaków drogowych (tonażowych) niewiele 
daje. 
W sprawie zezwoleń na wycinkę drzew Wójt powiedział, że dla topoli – nie robimy 
problemu. Ponadto Wójt poinformował, że został złożony wniosek o dofinansowanie 
przebudowy drogi Kodłutowo – Lipa, będzie dofinansowanie w kwocie1.200.000,-zl. 
 
 
Ad.pkt 5. 
 
Pani Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy przedstawiła projekty uchwał                        
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Raciąż na 2016 rok. 
 
(Projekty uchwał w załączeniu do protokółu – załącznik nr 1 i 2) 
 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie po stronie dochodów i wydatków. 
Planowane wydatki proponuje się zmniejszyć o kwotę 145.000,-zł. 
Zwiększenia wydatków – to kwota 922.095,-zł., w tym wydatki inwestycyjne 
proponuje się zwiększyć o kwotę 802.168,-zł.: 
- dotacja dla Powiatu Płońskiego na remont drogi Płońsk – Raciąż w miejscowości 
Kaczorowy – 250.000,-zł.; 
- na przebudowę drogi gminnej Unieck – Jeżewo – 100.000,-zł. 
- na przebudowę drogi w Kaczorowach 452.168,-zł.; 
- na Fundusz Wsparcia Policji proponuje się przeznaczyć kwotę 17.500,-zł.                              
z przeznaczeniem na zakup samochodu oznakowanego dla Komisariatu Policji                       
w Raciążu; 



-   5   - 
 
- na remont zabytkowego ogrodzenia przy kościele w Uniecku proponuje się 
przekazać kwotę 5.000,-zł. 
Pani Skarbnik omówiła również zmiany wniosków sołectw: Kiniki; Nowy Komunin; 
Kraszewo-Czubaki i Kodłutowo. 
Wójt Gminy zwracał się do Sołtysów o rozwagę przy zmianach wniosków 
realizowanych w ramach funduszu sołeckiego, pytał, do czego aż 3 kosze na śmieci 
przy placu zabaw w Kodłutowie. 
 
Radni nie zgłaszali innych propozycji zmian w uchwale budżetowej. 
Uchwała w sprawie zmian WPF i w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Raciąż 
na 2016 rok – zostały przyjęte jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
 Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Płońskiego. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 3) 
 

Pomoc finansowa w formie dotacji w kwocie 250.000,-zł. na remont drogi 
powiatowej Płońsk – Raciąż w miejscowości Kaczorowy. Kwota dotacji – to nie 
więcej jak 50% kwoty wynikającej z przetargu za wykonanie zadania. 
 
Radni nie zgłaszali sprzeciwu, uchwała została podjęta jednogłośnie, udział w 
głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
 
 Pani Skarbnik przedstawiła również projekt uchwały w sprawie poboru opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 4) 

 
Pani Skarbnik wyjaśniała, że projekt został przygotowany w związku ze zmianą 
przepisów, poza tym nic się nie zmieniło. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
 
1) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Raciąż; 
 
2) w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Raciąż; 
 
(Projekty uchwał w załączeniu do protokółu – załącznik nr 5 i 6) 
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Przewodniczący Rady Gminy wyjaśniał, że na wniosek radnej Teresy Muchyńskiej 
zostały zmienione terminy wnoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi odpowiednio: 20 marca; 20 maja; 20 września i 20 listopada. 
Natomiast w Regulaminie zawarte są „kosmetyczne” zmiany, w związku ze zmianą 
przepisów. 
 
Radni nie zgłaszali pytań, ani uwag. Uchwały zostały podjęte jednogłośnie, udział  
w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
obowiązujące na terenie Gminy Raciąż dla odbiorców usług przedłożone przez 
Zakład Usług Wodnych dla Potrzeb Rolnictwa w Mławie. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 7) 

 
Pani Monika Konczewska – Kierownik Ref. RRG wyjaśniała, że w wyniku negocjacji 
Wójta Gminy z Zarządem Zakładu ZUWdPR w Mławie po zaproponowaniu przez 
Wójta udziału Gminy w wykonaniu remontów modernizacyjnych, ustalono taryfę za 
1m3 ścieków wg następujących stawek: 
- ścieki dopływające: 5,20 + 8% VAT = 5,62 zł brutto; 
- ścieki dowożone:    6,70 + 8% VAT = 7,24 zł. brutto 
Oplata za wodę pozostaje bez zmian. Faktyczna stawka opłat za 1m3 ścieków 
wzrosła w stosunku do ubiegłego roku o kwotę 0,20 zł. netto. 
 
Radni nie zgłaszali się do dyskusji. Uchwała została podjęta jednogłośnie, udział               
w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
darowizny nieruchomości położonej w Kraszewie-Czubakach 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 8) 
 

Wójt Gminy wyjaśniał, że Zarząd Kółka Rolniczego w Kraszewie-Czubakach zwrócił 
się z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy nieruchomości 
zabudowanej o pow. 0,50 ha położonej w Kraszewie-Czubakach. 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia darowizny, udział               
w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
 
Rada Gminy również jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w Statucie 
Gminy Raciąż. Zmiana w Statucie jest konieczna, w związku z likwidacją szkół                       
w Kraszewie-Gaczułtach i Kodłutowie. 
 
(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr ) 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z projektem uchwały                    
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Raciążu. 
 
(Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w załączeniu do protokółu – załącznik nr 10) 
 

 W dniu 14 kwietnia 2016r. do Urzędu Gminy Raciąż wpłynęła skarga Pana 
Zenona Liberadzkiego,  dotycząca działalności kierownika jednostki organizacyjnej 
gminy - Pani Anny Walczewskiej – Kierownika  Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Raciążu. 

                  Zgodnie z art. 229 i art. 231 Kodeksu Postępowania Administracyjnego 
(t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 23) skarga została przekazana według właściwości do 
rozpatrzenia. Skarga została skierowana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 

               W dniu 20 kwietnia 2016r. zostało skierowane  pismo do Pani Anny 
Walczewskiej - Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciążu w celu 
zajęcia stanowiska  i złożenia wyjaśnień odnośnie niniejszej skargi. 

 Pani Anna Walczewska wyjaśniła, że tutejszy Ośrodek Pomocy Społecznej nie 
utrudnia Panu Liberadzkiemu korzystania z pomocy i nie stwarza żadnych 
problemów, jednak GOPS musi postępować zgodnie z prawem i nie może wypłacać 
pieniędzy bez podstaw. Osoba chcąca otrzymać zasiłek, za każdym razem musi 
złożyć wniosek, pracownik socjalny musi przeprowadzić wywiad środowiskowy 
i ustalić sytuację rodzinną, materialną i dochodową. 

 Świadczenie z tytułu pomocy społecznej ma charakter szczególnej pomocy  
w przezwyciężeniu trudnych sytuacji życiowych osób i rodzin, których nie są w stanie 
pokonać, wykorzystując własne uprawnienia, zasoby i możliwości. 

 Nadto ustalono, iż w ślad za sygnałem ze strony Pana Liberadzkiego, o fakcie 
braku opieki, jedzenia i konfliktów z synem – Jarosławem Liberadzkim  i synową,     
w dniu 05.04.2016r. Pani Kierownik GOPS wraz z pracownikiem socjalnym udała się 
Państwa Liberadzkich. Podczas wizyty ustalono, że Pan Zenon Liberadzki jedynie 
częściowo pokrywa swoje wydatki z emerytury. Nadto syn wykonuje wobec niego 
służebność ustanowioną aktem notarialnym w 2014r., poprzez zapewnienie 
ogrzewania, opału i opłacania rachunków za energię elektryczną oraz że opiekuję 
się ojcem, pomaga mu finansowo, dowozi go zgodnie z jego wolą do lekarza, 
zapewnia mu całodzienne wyżywienie (dowożone z firmy cateringowej). Syn 
podkreślił jednak istniejący od lat konflikt a także wskazał, że Pan Zenon Liberadzki 
boryka się z chorobą psychiczną (posiada dokumentację z której to wynika). 

 Należy w tym miejscu  podkreślić, że osoba ubiegająca się o udzielenie 
świadczenia  z pomocy społecznej powinna być świadoma nie tylko przysługujących 
jej uprawnień, ale również obowiązków jakich winna dopełnić, aby pomoc tę 
otrzymać. 

 Postępowanie w sprawie przyznawania świadczeń z pomocy społecznej 
reguluje ustawa z dnia 12 marca 2004r.o pomocy społecznej ( tekst jednolity Dz. U. 
z 2015 r. poz. 163) wraz z odpowiednimi rozporządzeniami. 
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Zgodnie z art. 3 „pomoc społeczna wspiera osoby i rodziny w wysiłkach 
zmierzających do zaspokojenia niezbędnych potrzeb i umożliwia im życie 
w warunkach odpowiadających godności człowieka”. 

 Zgodnie z art. 3 i art. 8 cytowanej wyżej ustawy rodzaj, forma i rozmiar 
świadczenia pomocy społecznej powinny być odpowiednie do okoliczności, które 
uzasadniają udzielenie pomocy, zaś podstawą oceny tych okoliczności są „kryteria 
dochodowe” osoby samotnie gospodarującej albo na osobę w rodzinie. 

 Przyznając pomoc materialną GOPS działa w granicach przyznanych środków 
finansowych. Zatem żądania osób ubiegających się o pomoc mogą być 
uwzględnione, jeżeli mieszczą się w ramach możliwości pomocy społecznej. Określa 
to art.3 ust.4 ustawy, w którym czytamy, że „…potrzeby osób i rodzin korzystających 
z pomocy powinny zostać uwzględnione, jeżeli odpowiadają celom i mieszczą się 
w możliwościach pomocy społecznej”. Ponadto na GOPS nie został nałożony 
jakikolwiek ustawowy obowiązek ponoszenia za rodzinę czy też daną osobę w pełnej 
wysokości opłat i kosztów związanych z jej najbardziej nawet koniecznym 
utrzymaniem. Znalezienie źródeł pokrycia tych kosztów obciąża zasadniczo 
wyłącznie rodzinę, a świadczenie z tytułu pomocy społecznej jedynie ma charakter 
szczególnej pomocy w przezwyciężeniu trudnych sytuacji życiowych osób i rodzin, 
których nie są one w stanie pokonać, wykorzystując własne uprawnienia, zasoby 
i możliwości. 

 Zgodnie z art.106 ustawy z dnia 12 marca.2004 r. o pomocy społecznej (tekst 
jednolity Dz.U. z 2015 r. poz. 163) przyznanie świadczeń z pomocy społecznej 
następuje w formie decyzji administracyjnej. W celu ustalenia sytuacji osobistej, 
rodzinnej i dochodowej przeprowadza się rodzinny wywiad środowiskowy. 

 Zgodnie z § 2 Rozporządzenia Ministra Polityki Społecznej z dnia 8 czerwca 
2012r. w sprawie rodzinnego wywiadu środowiskowego (Dz. U. z 2012r. poz.712                  
z dnia 22.06.2012r.) wywiad przeprowadza się w miejscu zamieszkania osoby lub 
rodziny albo w miejscu ich pobytu,  w terminie 14 dni od dnia powzięcia wiadomości 
o potrzebie przyznania świadczenia z pomocy społecznej. 

 W dniu 07.04.2016r. Pan Zenon Liberadzki zgłosił się do GOPS w Raciążu o 
udzielenie pomocy finansowej. Poinformował organ, że utrzymuje się z emerytury 
KRUS w wysokości 922,07 zł i brakuje mu środków na leczenie. Pan Liberadzki został 
jednocześnie poinformowany o kryteriach jakie trzeba spełnić aby taką pomoc 
uzyskać. Przekazano także wnioskodawcy informację o dokumentach  jakie są 
niezbędne do przedłożenia w takiej sprawie (do dnia rozpatrzenia skargi Pan Zenon 
Liberadzki nie złożył stosownych dokumentów). 

               Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2016r. 

przeanalizowała sprawę i wyjaśnienia  Pani Anny Walczewskiej  - Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciążu. 

         Komisja przyjmuje informację wyjaśniającą złożoną przez Panią Annę 

Walczewską - Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raciążu. 
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Mając powyższe na uwadze Komisja Rewizyjna wniosła do Rady Gminy o uznanie 

skargi za bezzasadną. 

 Rada Gminy podzieliła argumenty Komisji Rewizyjnej i uznała skargę za 
bezzasadną. Uchwała została podjęta jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło                   
13 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości. 

(Projekt uchwały w załączeniu do protokółu – załącznik nr 11) 

Projekt uchwały został przygotowany w związku ze zgłoszonym wnioskiem                          
w sprawie zmiany terminów opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie, udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Ad.pkt 6. 

Wójt Gminy poinformował, że był wniosek PGKiM w sprawie ceny wody, stawki 
pozostały takie same. 

Ad.pkt 7. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady 

XVII sesji Rady Gminy, 

 

 

                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                           Jarosław Jaworski 

 

 

Protokółowała: 

R.Kaźmierczak 

 

 

 

 


